

Législature, 62 Victoria, chapitre 58, et ses amendements, deux personnes compétentes et désintéressées pour agir en qualité de commissaires, conjointement avec l'un des Recorders de la Cité, comme président, et deux de ses estimateurs nommés par le Conseil, pour fixer et déterminer, conformément auxdits actes, les prix et indemnité à être accordés pour les terrains ou immeubles ci-après désignés, que ladite Cité a décidé d'acquérir, par résolution passée le quatrième jour de mai courant, sous l'autorité de l'acte 3 Edouard VII, chapitre 62, tel qu'amendé par l'acte 8 Edouard VII, intitulé: "Loi amendant la charte de la Cité de Montréal", et sanctionné le 25 avril dernier (1908), pour élargir la rue St-Antoine (côtés Sud et Nord), de la rue Guy à la rue Fulford, dans le quartier St-Antoine, et pour remplir les autres devoirs imposés auxdits commissaires par la loi, savoir:

No 1.—Une lisière de terrain avec une maison en pierre et une maison en brique sus-érigées, bornée au Sud-ouest par le square Richmond, ledit côté mesurant à peu près 16.7 pieds; au Nord-ouest par la rue St-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 262.75 pieds; au Nord-est par la rue Guy, ledit côté mesurant à peu près 16.7 pieds; au Sud-est par le lot du cadastre No 453, ledit côté mesurant à peu près 263.5 pieds; contenant une superficie d'à peu près 4394.2 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Nord-ouest du lot du cadastre No 453 des plan et livre de renvoi officiels du quartier St-Antoine de la Cité de Montréal.

No 2.—Une lisière de terrain avec une maison en pierre sus-érigée, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 387, ledit côté mesurant à peu près 22.05 pieds; au Nord-ouest par la rue St-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 70.4 pieds; au Nord-est par le square Richmond, ledit côté mesurant à peu près 21.7 pieds; au Sud-est par le lot du cadastre No 387, ledit côté mesurant à peu près 70.4 pieds, contenant une superficie d'à peu près 1540.0 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant une partie Nord-ouest du lot du cadastre No 387 des plan et livre de renvoi officiels du quartier St-Antoine de la Cité de Montréal.

No 3.—Une lisière de terrain avec une maison en pierre sus-érigée, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 386, ledit côté mesurant à peu près 21.4 pieds; au Nord-ouest par la rue St-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 22.2 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 387, ledit côté mesurant à peu près 22.05 pieds; au Sud-est par le lot du cadastre No 387, ledit côté mesurant à peu près 22.2 pieds, contenant une superficie d'à peu près 482.3 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant une partie Nord-ouest du lot du cadastre No 387 des plan et livre de renvoi officiels du quartier St-Antoine de la Cité de Montréal.

No 4.—Une lisière de terrain avec six maisons en brique sus-érigées, bornée au Sud-ouest par la rue St-Martin, ledit côté mesurant à peu près 20.05 pieds; au Nord-ouest par la rue St-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 107.35 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 387, ledit côté mesurant à peu près 21.4 pieds; au Sud-est par le lot du cadastre No 386, ledit côté mesurant à peu près 107.45 pieds; contenant une superficie d'à peu près 2250.0 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Nord-ouest du lot du cadastre No 386 des plan et livre de renvoi officiels du quartier St-Antoine de la Cité de Montréal.

No 5.—Une lisière de terrain avec une maison en brique sus-érigée, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 354, ledit côté mesurant à peu près 20.15 pieds; au Nord-ouest par la rue St-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 26.6 pieds; au Nord-est par la rue St-Martin, ledit côté mesurant à peu près 20.25 pieds; au Sud-est par le lot du cadastre No 355, ledit côté mesurant à peu près 26.6 pieds; contenant une superficie d'à peu près 537.3 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Nord-ouest du lot du cadastre No 355 des plan et livre de renvoi officiels du quartier St-Antoine de la Cité de Montréal.

No 6.—Une lisière de terrain avec une maison en brique sus-érigée, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 354, ledit côté mesurant à peu près 20.1 pieds; au Nord-ouest par la rue St-Antoine, ledit côté mesurant à peu près 23.8 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 355, ledit côté mesurant à peu près 20.15 pieds; au Sud-est par le lot du cadastre No 354, ledit côté mesurant à peu près 23.8 pieds; contenant une superficie d'à peu près 479.0 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant une partie Nord-ouest du lot du cadastre No 354 des plan et livre de renvoi officiels du quartier St-Antoine de la Cité de Montréal.

petent and disinterested persons to act as commissioners jointly with one of the Recorders of the said City as president, and two of their assessors named by the Council, to fix and determine, in conformity with said acts, the price and indemnity to be allowed for the lots or immovables hereafter described, which the said City of Montreal have, by a resolution adopted on the fourth day of May instant, under the authority of the Act 3rd Edward VII, chapter 62, as amended by the Act 8th Edward VII, intituled; "An Act to amend the Charter of the City of Montreal" and assented to on the 25th April last (1908), determined to acquire for the purpose of widening St. Antoine street (south and north sides), from Guy street to Fulford street, in the St. Antoine Ward, and to perform such other duties as are imposed by law upon the said commissioners, viz.:

No. 1.—A piece of land with a stone house and a brick house thereon erected, bounded on the south western side by Richmond square, said side measuring about 16.7 feet; on the north western side by St. Antoine street, said side measuring about 262.75 feet; on the north eastern side by Guy street, said side measuring about 16.7 feet; on the south eastern side by lot cadastral No. 453, said side measuring about 263.5 feet; containing a superficial area of about 4,394.2 square feet, the said piece of land being the north western part of lot cadastral No. 453 of the official plan and book of reference for the St. Antoine Ward, of the City of Montreal.

No. 2.—A piece of land with a stone house thereon erected, bounded on the south western side by lot cadastral No. 387, said side measuring about 22.05 feet; on the north western side by St. Antoine street, said side measuring about 70.4 feet; on the north eastern side by Richmond square, said side measuring about 21.7 feet; on the south eastern side by lot cadastral No. 387, said side measuring about 70.4 feet; containing a superficial area of about 1,540.0 square feet, the said piece of land being a north western part of lot cadastral No. 387 of the official plan and book of reference for the St. Antoine Ward, of the City of Montreal.

No. 3.—A piece of land with a stone house thereon erected, bounded on the south western side by lot cadastral No. 386, said side measuring about 21.4 feet; on the north western side by St. Antoine street, said side measuring about 22.2 feet; on the north eastern side by lot cadastral No. 387, said side measuring about 22.05 feet; on the south eastern side by lot cadastral No. 387, said side measuring about 22.2 feet; containing a superficial area of about 482.3 square feet, the said piece of land being a north western part of lot cadastral No. 387 of the official plan and book of reference for the St. Antoine Ward, of the City of Montreal.

No. 4.—A piece of land with six brick houses thereon erected, bounded on the south western side by St. Martin street, said side measuring about 20.05 feet; on the north western side by St. Antoine Street, said side measuring about 107.35 feet; on the north eastern side by lot cadastral No. 387, said side measuring about 21.4 feet; on the south eastern side by lot cadastral No. 386, said side measuring about 107.45 feet; containing a superficial area of about 2,250.0 square feet, the said piece of land being the north western part of lot cadastral No. 386 of the official plan and book of reference for the St. Antoine Ward of the City of Montreal.

No. 5.—A piece of land with a brick house thereon erected, bounded on the south western side by lot cadastral No. 354, said side measuring about 20.15 feet; on the north western side by St. Antoine street, said side measuring about 26.6 feet; on the south eastern side by lot cadastral No. 355, said side measuring about 26.6 feet; containing a superficial area of about 537.3 square feet, the said piece of land being the north western part of lot cadastral No. 355 of the official plan and book of reference for the St. Antoine Ward, of the City of Montreal.

No. 6.—A piece of land with a brick house thereon erected, bounded on the south western side by lot cadastral No. 354, said side measuring about 20.1 feet; on the north western side by St. Antoine street; said side measuring about 23.8 feet; on the north eastern side by lot cadastral No. 355, said side measuring about 20.15 feet; on the south eastern side by lot cadastral No. 354, said side measuring about 23.8 feet; containing a superficial area of about 478.0 square feet, the said piece of land being a north western part of lot cadastral No. 354 of the official plan and book of reference for the St. Antoine Ward, of the City of Montreal.